
 

 Education Support for Non-Chinese Speaking(NCS) Students 

 

Our school provides additional support for NCS students to facilitate their learning of Chinese: arranging intensive 

Chinese learning and teaching mode(s), e.g. pull-out learning if necessary, split-class/group learning, etc.; and 

organising cultural integration activities. The School adopts the school-based Chinese as a Second Language 

Curriculum to consolidate students' learning and to enhance their interest and confidence in the learning of 

Chinese Language. To arouse their interest and understanding of Chinese history and culture, the School has 

organized different learning activities for them. These programmes provide NCS students with greater opportunity 

to promote cultural exchanges between local and NCS students, helping NCS students to integrate themselves on 

the campus more effectively and to enjoy their campus life. 

 

非華語學生的教育支援 : 

本校為錄取的非華語學生提供額外支援，幫助他們學習中文：安排密集中文教學模式（例如按需要抽

離學習、小組學習等）；及舉辦文化共融活動。為了提升非華語學生對學習中文的興趣和自信心，本

校按教育局支援非華語學生學習中文的津貼，為已錄取的非華語學生提供額外支援，按「中國語文課

程第二語言學習架構」設計調適課程幫助他們學習中文，鞏固中文課堂學習，同時亦有不同的學習機

會令他們更快融入和享受校園生活。 

 

                              「共融文化活動」剪影 

 

參觀潮洲節活動       中秋燈謎活動 

 

  九龍城文化考察           行花市 

 

              包糉工作坊 

 

筲箕灣文化考察 

 


